
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 
 

Z á p i s n i c a 

 
napísaná na zasadnutí Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

konanom dňa 5. februára 2020 
 
 
Počet členov rady: 7 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap zvolala predsedníčka 
rady. Program rokovania bol schválený nasledovne: 
 
1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka oficiálne otvorila zasadnutie a privítala účastníkov na stretnutí redakčnej 
rady. 
 
 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Predsedníčka po privítaní prítomných navrhla témy do spravodajstva. Ku koncu mesiaca 
bude prebiehať odovzdávanie zrekonštruovanej budovy MŠ do užívania, venujú tomu titulnú 
stranu. Ďalej odsúhlasili zverejnenie článku o žiadosti miestneho investora na investičný stimul. Do 
rubriky o poslancoch vybrali členovia rady Zoltána Anderka, do rubriky Váš názor nás zaujíma 
tému školstva. Redaktorka Cíferová má za úlohu vypracovať dva športové články, zástupkyňa 
šéfredaktorky kultúrne články. Členka rady Agócs Szvorák pripomenula podujatie Csemadoku, 
ktorého plagát by rada zaradila na maďarské strany, čo rada odsúhlasila. Zástupkyňa Illés Kósik 
informovala, že miestne gymnázium si zašle dvojjazyčne pomerne rozsiahly článok, na ktorý treba 
rezervovať priestor na stránkach školstva.   

 
K bodu č. 3) Diskusia 
 

V diskusii neboli žiadne ďalšie príspevky zo strany členov.   
 
 



K bodu č. 4) Záver 

 
 Po vyčerpaní bodov rokovania predsedníčka poďakovala všetkým za účasť a ukončila 
rokovanie. 
 
 
Predsedníčka RR: Bc. Klaudia Mikuš Kovácsová  .................................................... 
 
 
Overovateľ: Emese Szvorák   ............................................................ 
 
 
Zapísala: Bc. Klaudia Mikuš Kovácsová   
 


